[bookmark: _Toc251270432]可疑交易報告管理系統2 (STREAMS 2)
用戶登記表格User Registration Form

	第一部
Part I
	舉報機構的詳情 
Particulars of Reporting Institution

	A. 機構名稱Name of Institution
		

	中文名稱 Name in Chinese
	:
	
	

	英文名稱 Name in English
	:
	
	

	
	
	
	

	B. 通訊地址  Correspondence Address 

	室Flat／樓Floor／座Block
	:
	
	

	大廈Building
	:
	
	

	街道Street
	:
	
	

	區District
	:
	
	

	中文地址Address in Chinese
	:
	
	

	
	
	
	

	聯絡方法 Contact
	:
	
	
	
	
	

	
	
	電話號碼Phone Number
	傳真號碼Fax Number
	

	登記電郵地址*
Registered Email Address*
	:
	
	

	備註：此電郵地址將成為申請機構與聯合財富情報組就管理可疑交易報告管理系統2用戶帳戶事宜的指定聯絡電郵。
Note: This email address will be the designated email for the Applicant to communicate with the Joint Financial Intelligence Unit (JFIU) for the management of STREAMS 2 user accounts.
	
	
	
	

	C. 業務類型 (例如銀行、證券公司等)  Business (e.g. Bank, Securities Firm, etc) 
請選擇以下其中一項並在該項的空格內加上  號  Please select and tick only one of the following boxes

	
	
	銀行Bank

	
	
	儲值支付工具持牌人Stored Value Facility Licensee

	
	
	保險公司Insurance Company

	
	
	放債人Money Lender

	
	
	證券公司Securities Firm

	
	
	虛擬資產交易平台Virtual Asset Trading Platform

	
	
	金錢服務經營者Money Service Operator

	
	
	房地產代理Real Estate Agent

	
	
	貴金屬及寶石交易商Dealer in Precious Metals and Stones

	
	
	法律專業人士Legal Professional

	
	
	會計專業人士Accounting Professional

	
	
	信託及公司服務提供者Trust & Company Service Provider

	
	
	Others其他 :
	
	

	牌照/登記號碼(如有)
	:
	
	

	Licence/Registration No. (If any)
	
	
	



	第一部
Part I
	舉報機構的詳情 
Particulars of Reporting Institution	

	

	D. 洗錢報告主任的詳情Particulars of Money Laundering Reporting Officer (MLRO)

	中文姓名（全寫）Chinese Name in Full
	:
	
	

	英文姓名（全寫）English Name in Full
	:
	
	

	職位Job Title
	:
	
	

	電話號碼 Phone Number
	:
	
	

	電郵地址 Email Address
	:
	
	

	
	
	
	



	[bookmark: _GoBack]注意Attention:

	(1) 填妥登記表格後，請將表格經由申請機構的登記電郵地址發送至jfiu@police.gov.hk。
(2) 申請結果將發送至申請機構的登記電郵地址。
(3) 如需要新增帳戶、刪除帳戶或更改已登記的資料，請填寫此表格並以申請機構的登記電郵地址發送至jfiu@police.gov.hk通知聯合財富情報組。
(4) 如申請機構希望登記多於兩名用戶，請自行複製此表格的第二部分填寫用戶資料，並標示用戶次序。

(1) After completion of the Registration Form, please send the form to jfiu@police.gov.hk via the applicant’s registered email address.
(2) The application result will be sent to the applicant’s registered email address.  
(3) For the creation and deletion of user accounts and any changes of registered information, please complete this form and notify JFIU by sending it from the applicant’s registered email address to jfiu@police.gov.hk.
(4) If the Applicant wishes to register more than two user accounts, please copy Part II of this form to fill in the user information and indicate the user sequence order.

	

	聲明 :

	(1) 申請人確認在本申請內提供的資料全屬真確。
(2) 申請人確認已細讀及明白載於此表格第四部之「收集個入資料聲明」，並同意受其約束。

Declaration :

	(1) The Applicant acknowledges that the information provided in this Application is true and accurate in all respects.
(2) The Applicant acknowledges that the Applicant has read, understood and agreed to be bound by the Personal Information Collection Statement contained in PART IV of this form. 


	
	
	
	
	
	
	

	
	洗錢報告主任姓名
Name of MLRO
	
	洗錢報告主任簽名
Signature of MLRO
	
	日期
Date
	

	
	
	
	
	
	
	





	第二部
Part II
	新增帳戶
Account Creation



	


用戶(1)資料Information of User (1) 

	A. 機構名稱 Name of Institution 

	中文名稱 Name in Chinese
	:
	
	

	英文名稱 Name in English
	:
	
	

	

	B. 用戶詳情 Particulars of User

	[bookmark: _Hlk215767246]中文姓名（全寫）Chinese Name in Full
	:
	
	

	英文姓名（全寫）English Name in Full
	:
	
	

	職位Job Title
	:
	
	

	電話號碼Phone Number
	:
	
	

	電郵地址Email Address*
	:
	
	

	備註：此電郵地址將用作接收登入可疑交易報告管理系統2所需要的一次性登入密碼。
Note: One-time-password for accessing the system will be received by this email.

	C. 已簽發的香港郵政電子證書(機構)或(保密)
Issued Hongkong Post e-Cert (Organisational) or (Encipherment)

	
	

	電郵地址Email Address
	:
	
	

	登記單位參考編號Subscriber Reference No. 
	:
	
	

	備註: 經PDF表格或XML檔案提交的可疑交易報告，必需使用電子證書。
Note: e-Cert is required when submitting STR via PDF form or XML.
	

	聲明 :
(1) 申請人確認在本申請內提供的資料全屬真確。
(2) 申請人確認已細讀及明白載於此表格第四部之「收集個入資料聲明」，並同意受其約束。

Declaration 
(1) The Applicant acknowledges that the information provided in this Application is true and accurate in all respects.
(2) The Applicant acknowledges that the Applicant has read, understood and agreed to be bound by Personal Information Collection Statement contained in PART IV of this form. 

	

		
	
	
	
	

	用戶姓名
Name of User
	
	用戶簽名
Signature of User
	
	日期
Date



	

	







	第二部
Part II
	新增帳戶
Account Creation



	


用戶(2)資料Information of User (2) 

	A. 	機構名稱 Name of Institution 

	中文名稱 Name in Chinese
	:
	
	

	英文名稱 Name in English
	:
	
	

	

	B. 	用戶詳情 Particulars of User

	中文姓名（全寫）Chinese Name in Full
	:
	
	

	英文姓名（全寫）English Name in Full
	:
	
	

	職位Job Title
	:
	
	

	電話號碼Phone Number
	:
	
	

	電郵地址Email Address*
	:
	
	

	備註：此電郵地址將用作接收登入可疑交易報告管理系統2所需要的一次性登入密碼。
Note: One-time-password for accessing the system will be received by this email.

	C.	已簽發的香港郵政電子證書(機構)或(保密)
Issued Hongkong Post e-Cert (Organisational) or (Encipherment)

	
	

	電郵地址Email Address
	:
	
	

	登記單位參考編號Subscriber Reference No. 
	:
	
	

	備註: 經PDF表格或XML檔案提交的可疑交易報告，必需使用電子證書。
Note: e-Cert is required when submitting STR via PDF form or XML.

	

	聲明 :
(1) 申請人確認在本申請內提供的資料全屬真確。
(2) 申請人確認已細讀及明白載於此表格第四部之「收集個入資料聲明」，並同意受其約束。

Declaration 
(1) The Applicant acknowledges that the information provided in this Application is true and accurate in all respects.
(2) The Applicant acknowledges that the Applicant has read, understood and agreed to be bound by Personal Information Collection Statement contained in PART IV of this form.

	

		
	
	
	
	

	用戶姓名
Name of User
	
	用戶簽名
Signature of User
	
	日期
Date



	

	






	第三部
Part III
	刪除帳戶
Account Deletion



	


Account Deletion 刪除帳戶

	

	機構名稱Name of Institution
	:
	
	

	用戶英文姓名User English Name
	:
	
	

	用戶中文姓名User Chinese Name
	:
	
	

	職位Job Title
	:
	
	

	電話號碼Phone Number
	:
	
	

	電郵地址Email Address
	:
	
	

	

	

	機構名稱Name of Institutionn
	:
	
	

	用戶英文姓名User English Name
	:
	
	

	用戶中文姓名User Chinese Name
	:
	
	

	職位Job Title
	:
	
	

	電話號碼Phone Number
	:
	
	

	電郵地址Email Address
	:
	
	

	

	

	機構名稱Name of Institution
	:
	
	

	用戶英文姓名User English Name
	:
	
	

	用戶中文姓名User Chinese Name
	:
	
	

	職位Job Title
	:
	
	

	電話號碼Phone Number
	:
	
	

	電郵地址Email Address
	:
	
	

	
	
	
	

	

	

	

	

	

	

	

	
	
	
	
	
	
	

	
	洗錢報告主任姓名
Name of MLRO 
	
	洗錢報告主任簽名
Signature of MLRO 
	
	日期
Date

	

	
	
	
	
	
	
	



	第四部
Part IV
	收集個人資料聲明
Personal Information Collection Statement

	
	

	
收集個人資料聲明

收集目的 
1. 聯合財富情報組將會把本表格所收集的個人資料用於以下目的:-

	(a) 	處理與可疑交易報告管理系統2平台相關的事宜； 
	(b)	方便進行聯絡； 以及
	(c) 	製備與聯合財富情報組服務有關的統計資料。 

2. 你明白提供個人資料與否純屬自願。倘若你不提供本表格所要求的資料，聯合財富情報組	可能無法提供所要求的服務。

3. 請勿提供任何沒有明確規定必須提交的個人資料(包括關乎第三者的個人資料)。如本表格	或所提交的任何與其有關的文件中包含任何第三者的資料，本處將視作你已獲該第三者	同意披露該等資料，以用於上述目的。

獲轉交資料人士的類別 
4. 你明白為達到上文第一段中所述明目的而有需要時，你在本表格內所提供的個人資料可	能會披露或轉交予相關人士。
 
查閱個人資料 
5. 你明白根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章) 第 18 和第 22 條，以及附表 1 第6 原	則，你有權要求查閱及改正你的個人資料。任何該等要求，可向聯合財富情報組(jfiu@police.gov.hk)提出。







	第四部
Part IV
	收集個人資料聲明
Personal Information Collection Statement

	

	
PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT

Purpose of Collection
1. The personal data collected in this form will be used by the Joint Financial Intelligence Unit for 	the following purposes :-
		(a)	to carry out activities relating to the STREAMS 2 platform;
		(b)	to facilitate communications; and
		(c)	to produce statistics relating to the Joint Financial Intelligence Unit’s services.

2. You understand that the provision of your personal data is voluntary.  If you fail to provide 	information as required in this form, the Joint Financial Intelligence Unit may not be able to 	provide the requested service.

3. Please do NOT provide any personal data (including personal data relating to third parties) which 	are not specifically required to be submitted. Where information of any third party is included 	in this form or any document(s) filed in relation to it, the Joint Financial Intelligence Unit will 	treat that you have obtained consent from such third party to disclose such information for the 	purposes above.

Disclosure of Personal Data
4. You understand that the personal data provided in this form may be disclosed or transferred to 	parties relevant where such disclosure or transfer is necessary for any purpose as stated in 	paragraph 1 above.

Access to Personal Data
5. You understand that pursuant to Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal 	Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) (“PDPO”), you have the right to request access to and 	correction of your personal data.  Any such request shall be made to the Joint Financial             Intelligence Unit (jfiu@police.gov.hk). 
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